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Letošní 14. setkání pod Medníkem v&nbsp;Pikovicích  se těšilo opět velké divácké přízni a
letnímu slunečnému počasí. V sobotu 21.května kapely hrály, lahůdky voněly jako každý rok,
snad jen ty vlaky na petrovské stráni jezdily méně často než v minulosti. Popis dojmů by se
náramně shodoval (až na některé detaily) s reportážemi z 
12.
a 
13.
setkání. Přehlídku poprvé letos obohatili legendární 
Kučerovci
a bluegrassový 
Cop
, pan starosta Antonín Merta přidal vzpomínku věnovanou šedesátému výročí ukončení II.
světové války, která zdejší tramping násilně přerušila. 

Přijela jsem jako řádný divák užívat si muziky, klidu, sluníčka, ale?nakonec jsem nevydržela,
vylovila z batohu diktafon a jako vloni jsem otravovala anketními otázkami účinkující i diváky.  Z
odpovědí nelze vyvozovat závěry. Odhadem dva a půl tisíce lidí jsem neoslovila. Většinou jsem
si vyhlédla skupinku, v maskáčích nebo v civilu, různého věku, a ti si vybrali svého mluvčího.
Tedy, pokud vás zajímá, kdo a proč jezdí do Pikovic, čtěte: 

1) Proč jste přijeli (hrát) do Pikovic?
2) Jezdíte na tramp nebo na osadu?
3) Kdy jste poprvé viděli trampa?
4) Kterou první "trampskou" písničku jste slyšeli?
5) Znáte nějakou mladou trampskou kapelu?
6) Na koho jste se v Pikovicích těšili? (Nová otázka)

Jindra Šmejkal (71), Duo Durango, tradiční účinkující, dcera Jindřiška tatínka kontrolovala
1) V padesátých letech jako mladičkej kluk jsem jezdil na Medník a přes Pikovice jsme chodili
do Štěchovic. A celou tu cestu jme prodělávali různý muka s policajtama. Brali nám kudly,
svazovali nás. Na to dneska vzpomínám  velice rád. A dneska sem    

Míša Leicht na ilustr. snímku
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jezdim rád, protože nás tady občas hlídaj policajti s koňma (smích)
2) Ano, samo sebou. Jsme osada O.K.D. - Osadový klub Desperádo. My jsme kluci jizerský z
Benátek nad Jizerou. O.K.D. jsem založil v roce 1949, a vydrželi jsme s partou přes celou
totalitu. Bohužel, někteří už umřeli, zbyli jsme tři. Tam se vracíme a písnička Akátové údolí,
kterou napsal Láďa Svoboda je dělaná na nás. Osada je v akáťáku.
3) -
4) Já, malý caballero. Naučil jsem se jí jako malý kluk.
5) Mladých kapel slyším dost, hrajou je na CR, ani si jejich jména nepamatuji. Viděl jsem jich
dost i na Portách, kde jsme s Jindřiškou asi šest nebo sedmkrát zpívali. Ale těm kapelám chybí
trampskej duch. Hrajou krásně, mají úžasné nástroje, ale nemají písničky, jako jsme měli my
tenkrát. 
6) Těším se na kapelu Úsvit, je to jedna z nejlepších trampských kapel. Ale nevím, jestli se jich
tu dočkám, protože mě na den pustili z nemocnice, abych tu zpíval. Zdravím Milana Fraňka,
pozval mě, když křtili CD, ale pak na mě nějak zapomněli nebo zanevřeli (smích),  nechtějí mě
nikam zvát. Asi proto, že máme velkej úspěch, ze žárlivosti. (Velký smích)

Honza (35), divák v maskáčích
1) Jezdím sem rád, máme tady v okolí chalupu a je to pro nás taková tradice. 14. ročník
absolvujeme.
2) Ne.
3) V 80. letech v Srbsku.
4) Děda byl tramp, hrával Ascalonu, Řeka hučí? Asi Vlajka je nejznámější
5) Trampský, jako duo Červánek? To moc nejsou. Nevím, spíš folkový. Devítka. 
6) Na Greenhorns.

Karel - Křemenáč - (48) , divák v maskáčích, na festivalu s rodinou
1) Jezdíme jsem kvůli hudbě, jsem tady už po šestý.
2) Od osmi let po celé České republice.
3) V osmi letech v jihočeském kraji.
4) První snad Vlajku.¨
5) Band Honzy Dyntara, ale přesný název neznám. My jsme spíš na ty starší.
6) Na Jitku Vrbovou, na Kučerovce, Wabiho Daňka, takovou tu klasiku.

Petr Kocman, Greenhorns
1) Jezdím sem rád. U Greenhornů jsem deset let a jsem tu po desáté. Akcí je hodně, ale tohle
je v uvozovkách jedna z mála akcí, kam opravdu jezdím rád.
2) Přiznám se, že ne. Nejsem trampem a nebyl jsem, ale to neznamená, že proti tomu něco
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mám, mě to prostě míjelo, jsem spíš do country muziky. Ale byl jsem dvakrát s Vyčítalem, který
mě na tramp vytáhnul, a byl to neskutečnej zážitek.
3) Nevím, asi u nás na chatě. Ale vzpomínám, kdy jsem poprvé viděl countrymana. Byl jsem
malej chlapeček a k nám do Brna, kde jsem tehdy bydlel, přijel ve stetsonu a lacláčích?byl to
Michal Tučný.
4) Je prázdné tvoje sedlo, Johny. Je to písnička, kterou u nás na chatě hráli chataři a mně se
jako malému kloučkovi strašně líbila. V sedmdesátých letech ji hrál F.R. Čech s kapelou Shut
Up. Nevím jestli je trampská a Ringo ji přijal nebo obráceně, ale já ji poprvé slyšel v takovém
trampském pojetí.
5) Každý rok sedím v Jihlavě na Portě a trampských kapel je dost, ale bohužel si teď
nevzpomenu. 
6) Zní to jako klišé, ale já se těšil na diváky. Tady to funguje, ta atmosféra, ta energie na jevišti i
v divácích, vzájemně si ji přehazujeme.A na Leichta (smích, právě k Petrovi přicházel.)

Míša Leicht, kapelník Copu
1) Protože nás sem pozvali (úsměv). Spíš, proč jsme neodmítli pozvání. Chtěl jsem vždycky
hrát v Pikovicích, strašně, protože my jsme všichni trampové a já jsem na tom vyrostl. I když to
tu už postrádá ten pravý trampský nádech, nikdy jsme tu nebyli a to my máme nejradši.
Zmapovávat nová místa.
2) Na osadu nikdy, ale já a ještě dva členové z kapely jezdíme neustále. Po západočeském
kraji, tam jsou krásný místa, hluboký lesy?
3) Když jsem viděl svého otce.
4) Ohrada se táhne krajem bůhví kam.
5) Ani ne. Ortodoxně trampskou neznám ani jednu. 
6) Na Kocmana néééé (smích). Na zdejší atmosféru.

Martin (22) let, divák
1) Za zábavou a jsme tu podruhé.
2) Nejezdím.
3) Asi v deseti letech
4) Ale zpívat ji nebudu! (smích) Od Tučnýho Odjezd vlaku.
5) Opravdu neznám.
6) Na Wabiho Daňka.

Hanka (31), divačka z Votic
1) Jeli jsme vodu, tak jsme se tu zastavili
2) Na tramp ne. Jednou za rok sem (úsměv).
3) Jako dítě na základce.
4) Rosa na kolejích.
5) To ne, jen ty známý. 
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6) Jé, tak to já vůbec nevím, kdo tu hraje. (smích)

Pavel (28), Praha, Country Radio
1) Jsem tu letos poprvé, doporučil mi to kamarád, abych si trochu odpočinul od každodenní
všednosti.
2) Nejezdím.
3) Na přelomu osmdesátých devadesátých let na Smíchovském nádraží, odkud jsme jezdili
vlakem na chatu.
4) To opravdu netuším. Vzhledem k té zásobě, kterou znám?
5) Zaujalo mě Tempo di vlak.
6) Vzhledem k mému militantnímu zaměření (smích) je to jasné: Taxmeni!

Odpovědi dalších osmi dotázaných si přečtete v druhém pokračování.
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